

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: JORDAN AHLI BANK Date: 06-02-2023 02:39:33 PM Subject: Board of Director Appointment	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: البنك الاهلي الاردني التاريخ: 06-02-2023 02:39:33 PM الموضوع: تعيين عضو مجلس إدارة
With reference to the aforementioned subject matter and our Letter BRD.Sec/1/2023 dated 30/01/2023 in respect of the appointment of <b>Mr. Moh'd Mousa Dawood "Moh'd Issa"</b> as a non-independent board member as of 01/02/2023, provided that it shall be effective after obtaining the non-objection of the Central Bank of Jordan, we are pleased to inform you that the Central Bank of Jordan non-objection was duly obtained by virtue of the their letter No. 10/2/2684 as received on 06/02/2023	بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، و كتابنا رقم أ.ر.س/ 1/2023 المؤرخ في 00/ 01/ 2023/ خصوص تعيين السيد محمد موسى داود "محمد عيسى" كعضو غير مستقل في مجلس الإدارة اعتبارا من 2023/02/01 لتصبح العضوية نافذة بعد الحصول على عدم ممانعة البنك المركزي الأردني، نود إعلامكم بأنه تم الحصول على عدم ممانعة البنك المركزي الأردني على التعيين حسب الأصول بموجب كتابهم رقم 2684/2/10 والمستلم من قبلنا في 06/02/2023.
01-02-2023	01-02-2023
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Maisa Turk	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Maisa Turk